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Legalnie Szanowny Panie Redaktorze! 
Tyle się działo ostatnimi czasy, że nie sposób zebrać myśli. Jeśli się je jeszcze ma.

Uzurpacyjny sejm uchwalił ustawę o in vitro. Dla przyszłości – małe piwo! Jest zapowiedź:
dojdziemy do władzy i ją zmienimy! Już za samo myślenie o in vitro będzie więzienie! Właściwie
to nie mam pojęcia o tym in vitro. Wiem tylko, że to takie aseksualne „poczynanie” dzieci.
Popytałem Znawcę Tematu, prof. zw. dr hab. med. i etyki niezależnej.  
JAZ: Dlaczego in vitro jest be, jeśli po bożemu nie wychodzi?

  

 1 / 1


